
Zápisnica č.7  

zo stretnutia Tímu č.1/PSS v rámci predmetu Tímový projekt 2, konaného dňa  

7.4.2009 

 

Prítomní členovia: Martin Hrubý, Michal Olšovský, Tomáš Valko, Martin Šuvada, František Januš 

 

Program: 

1. Diskusia o súčasnom stave projektu 

2. Ciele do nasledujúceho stretnutia 

3. Termín nasledujúceho stretnutia 

K bodu 1.) 

Stretnutie prebehlo v novom termíne, v čase 9:45. Diskusia v rámci stretnutia bola o súčasnom 

stave projektu - prebrala sa  implementácia a aj dokumentácia. Pedagogický vedúci nám na základe 

skúseností s prácou s naším systémom vytkol niekoľko faktov: 

 Systém nie je dostatočne rýchly - aj sťahovanie jednoduchej stránky trvá pomerne dlho. Pri 

niektorých stránkach nastane problém s ukladaním na server, pravdepodobne sa jedná o 

chybu nástroja HTTrack. Tento fakt si však uvedomujeme a v rámci po-implementačných 

úprav systému sa pokúsime daný problém odstrániť. Ako výsledok projektu môže byť aj 

fakt, že program na ukladanie stránok (no nie len ten) nie je vyhovujúci, kvôli problémom, 

ktoré sa vyskytli počas implementácie. Pri zdokonaľovaní systému v nasledujúcich rokoch 

to bude dobrý základ pre iné tímy, ktoré budú pracovať na tomto zadaní. 

 Dĺžka doby ukladania web stránky je ovplyvnená aj hĺbkou ukladania na akú je nastavený 

nástroj HTTrack a samozrejme aj veľkosťou sťahovaných súborov. HTTrack je nastavený na 

úroveň 3. Pokiaľ by sa do tejto úrovne nachádzal na stránke aj veľký súbor, napríklad CD 

image, stránka by zaberala veľa miesta na našom serveri, navyše bežnému užívateľovi by sa 

ani neuložila, keďže štandardná disková kvóta je 170MB. Z tohto dôvodu, nástroj HTTrack 

nastavíme tak, aby neukladal image súbory a ani iné typy súborov nesúvisiace priamo 

s výslednou podobou stránky.  

 Stránky, na ktorých sa nachádza Flash súbor, nie je možné editovať v našom systéme, keďže 

integrovaný editačný program TinyMCE nepodporuje technológiu Flash. Tento fakt sme už 

spomínali, samozrejme sa táto informácia nachádza aj v dokumentácii projektu.  

 Návrh riešenia nášho systému je nutné prepracovať. Cieľom je, aby presne a názorne 

popisoval systém. Dôležité je pridať kapitolu, ktorá bude popisovať štruktúru systému, ako 

napríklad štruktúru skriptov, adresárov, spôsob riešenia paralelného prístupu k projektom a 

pod.. Návrh štruktúry databázy je na vyhovujúcej úrovni.  

Implementáciu systému považujeme za ukončenú. V súčasnosti sa systém testuje a dopisujú sa 

potrebné časti dokumentácie.  

K bodu 2.) 

 Testovať systém a následne spísať správu s výsledkami testovania.  



 Doplniť kapitolu Návrh systému potrebnými podkapitolami.  

 Podobne, dopísať kapitolu Implementácia systému.  

 Upraviť niektoré parametre nastavenia nástoja HTTrack, ktoré môžu ovplyvňovať dĺžku 

ukladania stránky.  

K bodu 3.) 

Dohodli sme sa, že termín nasledujúceho stretnutia bude preložený na stredu, 15.4.2009 o 15:00, z 

dôvodu Veľkonočných sviatkov. 

 

Zapísal: František Januš 


